
Bestyrelsesmøde den 8. September 2011

Deltagere Benjamin, Sander, Kasper og Jørgen.

Kassekredit er oprettet.

Der bliver lavet lysstyring i elavatoren, således det ikke brænder hele tiden.

P-skilte folk opfordres til at skrue skiltene fast.

Husorden og referat sidste generalforsamling er afleveret i postkasserne.

Der bliver lavet ny hjemmeside på grund af spam. Tak til Kristian Dybdahl.

Der er desværre blevet sat forkerte lamper op ved en lejlighed, dette bliver rettet. I skal 
være opmærksom at lamperne skal være ens udendørs.

Ingen undtagen bestyrelsen kan bestille arbejde for ejerforeningen. Hvis man selv ringer hæfter 
den der bestiller privat.

Referent

Jørgen


